
Na leczenie Tokio
Cześć ! To ja Tokio , od około 1,5 roku zmagam się z atakami
padaczki. Na początku występowały raz na miesiąc i były dość
mocne. Zaczęłam brać leki, suplementy i olejek CBD, co
sprawiło, że ataki stały się krótsze i delikatniejsze. Niestety, od
około miesiąca ataki znowu się nasiliły. Mój weterynarz
skierował…

Fundraiser
goal

2 500 zł

Scan the qr code with your phone camera or
go to the following address
https://zrzutka.pl/en/vph97s

https://zrzutka.pl/en/vph97s

